

From San Diego, USA – Study Abroad Report 2023. August 31.

Hello everyone! I'm M.K. It has been two weeks since I came to San Diego in America. My life in San Diego is full of new discoveries and I am enjoying every day. This is my first visit abroad, and I cried a lot in the first few days after arriving because I missed my family and



friends so much. But my host family kindly listened to me, so my worries and loneliness were gradually dissipated. When I have free time, I go to walk my host family's dog or help my host mother with cooking, washing dishes, and so on. San Diego is located on the west coast of the United States so there is a strong influence of Mexican culture.

Therefore, Mexican food is often served for dinner. The tacos I made with my host mother were very delicious. Since school started right after I arrived here, I have not been able to go sightseeing yet, but I hope to visit the beautiful beaches of San Diego someday.

My school is very big and full of nature, so I got lost many times during the first few days of school. There are many nice facilities, but my favorite places are the cafeteria with its various menus and the chapel with its beautiful stained-glass windows. I am taking 8 classes and there are several classes



that are not common in Japan, such as forensic science, Spanish, bible, and photography, all



of which are very interesting. Sometimes I feel that the content of the classes is a little difficult, but I try my best to work on it with the help of my teachers and friends. My favorite class is choir class, and in September we are going to sing at a big baseball stadium in San Diego. This will be my first big event here in America, so I am really looking forward to it. I expect there will be many difficulties ahead, but I will do my best in my own way and hope to spend a meaningful year!

みなさん、こんにちは！M.Kです。アメリカのサンディエゴに来てから2週間ほど経ちました。サンディエゴでの生活は新しい発見が多く、毎日楽しい日々を過ごしています。今回の留学が私にとって初めての海外で、到着してから数日は大好きな家族や友人に会えない寂しさからよく泣いていました。しかし、ホストファミリーが私の話を親身になって聞いてくれたことで、少しずつ不安と寂しさが解消されていきました。時間に余裕があるときは、

ホストファミリーが飼っている犬のお散歩に行ったり、料理や食器洗いなど、ホストマザーのお手伝いをしたりしています。サンディエゴはアメリカの西海岸に位置しているため、メキシコ文化の影響が強いです。そのため、夜ご飯にはよくメキシコ料理が出てきます。ホストマザーと一緒に作ったタコスはとてもおいしかったです。こちらに到着してすぐに学校が始まってしまったので、まだ観光はできていませんが、いつかサンディエゴの綺麗な海に行けたらいいなと思っています。

私の通っている学校は自然豊かでとても広く、学校が始まってから数日間は何度も迷子になってしまいました。素敵な施設がたくさんありますが、色々なメニューがあるカフェテリアと綺麗なステンドグラスのあるチャペルが私のお気に入りの場所です。授業の内容は少し難しく感じるときもありますが、先生や友達に教えてもらいながら一生懸命取り組んでいます。私は8つの授業を受けているのですが、法医学、スペイン語、バイブル、フォトグラフィーなど、日本にはない授業がいくつかあり、どれもとても興味深いです。私が一番好きな授業はコーラスの授業で、9月にはサンディエゴにある大きな野球場で歌う予定です。私にとってアメリカに来て初めての大きな行事なので、楽しみで仕方がないです。これから先も大変なことはたくさんあると思いますが、自分なりに頑張って、有意義な1年を過ごしたいと思います！